
Protokoll fört vid SGSKs telefonmöte 2009-05-05

Deltagare: Peter Hoyer (PEH), Kjell-Åke Gerdin (KÅG), Sofia Lind (SL) och Kristina 
Edh (KE).

§ 1   Mötets öppnande
Peter öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2   Val av justeringsman
KE valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

§ 3   Godkännande av dagordning
Godkändes som den förelåg.

§ 4   Föregående mötes protokoll (KÅG) 

Återstår att inventera och sammanställa det material och de instruktioner som 
klubben har i dag i en funktionärspärm KÅG 

Återstår Välkomstbrev. KÅG/PEH

Ove och Bengt tilldelad två fristarter för sitt fina arbete med huvudprov 2008. 

Maria Köhler representerar klubben vid KF.

AR besvarat remiss från SKK om klubbens syn på avelsindividers högsta/lägsta 
ålder vid parning

SSK informerad om att om att vi även fortsättningsvis anordnar 
årsmöteshelgen i egen regi.

Kassören har bytt till  Plusgirot/affärspaket bas med bankgiro.

Den gamla hemsidan ersatt med en länk till den nya.

§ 5   In och utgående skrivelser (KÅG)
Remiss ang. harmonisering av NKU ländernas utst. Bestämmelser.
PEH svarar.

Minnesanteckningar från Specialklubbskonferensen 2009 har skickats ut till 
styrelsen.

SKK redogörelse för nya internationella championat efter beslut i FCI. 
Styrelsen finner det märkvärdigt att detta har genomförts och också att SKK 
tydligen lagt sig platt till marken. Att frångå väl vedertagna principer där 
funktion och exteriör går hand i hand kommer under inga omständigheter att 
gagna rasen!

Textförslag till SKK's valphänvisningsservice. PEH svarar att detta är vi inte 
intresserade av. Vi har i remissen svarat att vi önskar en länk till vår hemsida 
och att det räcker.

Inbjudan till seminarium för utställningsansvariga 19-20 sept 2009 skickas 



vidare till Lena Forsström för beslut om eventuellt deltagande.

SKK Angående fortsatt arbete med RAS. AR väl medveten om 
frågeställningarna och vi följer riktlinjerna väl.

Anv. ang. antalet hundar/domare och dag vid utställning skickas vidare till 
Lena Forsström.

Inbjudan till kurs för AR steg 1 skickas vidare till AR för beslut om eventuellt 
deltagande.

SKK har beslutat att hundtäcket Back-on-track ska klassas som doping. Mer 
information finns på SKKs hemsida. Jane har lagt ut en länk på vår hemsida.

§ 6   Rapporter
Avelsrådet (KÅG)
Maggi fick tyvärr förhinder och hade därför inte möjlighet att vara med på den 
planerade kursen för avelsråd steg II men det kommer fler tillfällen.

Kvartalsrapport 1-2009 har skickats ut till styrelsen.

Maggi och AA deltog var sin dag på SKK's avelskonferens 2009 och deras 
rapporter har skickats ut till styrelsen.

Norsk och Finsk Gordonsetterklubb har börjat undersöka möjligheterna till att 
använda Nordiskt HD-index som ett verktyg för att mäta rasens status. PEH 
har haft en del inledande kontakter. AR ombedes bevaka status. KÅG

PEH har mottagit ett brev från en valpköpare i Finland som tingat en valp av 
en svensk uppfödare. Det visade sig att tikens kullbror har kliniskt bevisad 
SLO men uppfödaren förnekar detta. AR har tillfrågats om hur dom önskar 
agera i frågan. 

AR har mottagit ett brev från ”The Gordon Setter Breed Council” där dom 
informerar om att det har konstaterats PRA i Storbritannien. Dom har för 
avsikt att upprätta möjlighet till ögontester vid olika arrangemang för att 
försöka kartlägga utbredningen. AR följer utvecklingen.  

FA (PEH)
Avance nr.1 har uteblivit och information om detta har gått ut på hemsidan. 
Tyvärr innehöll detta nummer annonsen för vårt årsmöte/utställning men 
annonsen ligger ute på hemsidan. Till följd av problemen med Avance kommer 
FA att försöka hitta lösningar via den annars inaktiva RedK. Ett första 
telefonmöte är inplanerat inom kort. KE deltar initialt från SGSK

PEH redogjorde för de fortsatta turerna kring resultatredovisningen. FA 
försöker nu genom Håvard Bakken bygga upp en ny resultatredovisning som 
skall ägas av FA. Fortsatt återstår dock en del olösta frågor med Hasse 
Andersson som bland annat genom SISK vill föra ärendet till SKK för 
omprövning.

PEH redogjorde för status kring en reviderad Arbetsordning och. SGSK beslöt 
att bifalla det senaste förslaget även om det vattnats ur en hel del speciellt 
vad gäller FA-rådet och lokalklubbarnas inflytande.. För närvarande ligger 



bollen hos SPK och SISK.

Distrikten (OJ) Tas vid nästa möte.

§ 7 RAS (PEH) 
KÅG stämmer av med Maggi om en presentation på årsmöte av status på 
målen i RAS.

AR har tillskrivit styrelsen och önskar en handlingsplan för hur klubben ska 
hantera situationer när medlemmar i olika positioner i klubben ej följer RAS 
och SKK’s regelverk. Beslöts att tillfråga SKK om deras syn på saken. PEH

§ 8   Ekonomi (PEH)
Årsbokslut är klart och revisionen utförd. En ren revisionsberättelse har 

erhållits.
Resultatet för 2008 är gott och följer i stora drag budget.

Till följd av kassörens frånvaro tas delbokslut vid nästa möte.

Förslag till budget 2009diskuterades och godkändes efter smärre justeringar.

§ 9 Aktiviteter
Huvudprov 2009 (KE)
KÅG har tillskrivit J-A Renhufvud om arrangemanget.
KE har börjat tillfråga domare och förberedelserna pågår.

Huvudprov 2010
KÅG stämmer av möjligheterna till att hålla provet på skog.

Utställning 2009 (KE)
Lena Forsström aviserat att hon behöver hjälp. Jane kommer att ta emot 
anmälningarna och KÅG skriver arbetsfördelning för övriga uppgifter och ger ut 
på mail.

Skogsträning 2009 (KÅG)
Förberedelserna pågår och ansökan är inskickat till SKK.
Annonsen ligger ute på hemsidan och är inskickad till Avance.

Landskamp 2009 (PEH)
DGSK har ställt frågan om vi godkänner att NGK tar ansvaret för årets 
landskamp vilket vi gör. PEH stämmer av med NGK om datum.

§ 10 Årsmötesfrågor
Medlemsavgift
Styrelsen föreslår att medlemsavgiften blir oförändrad.

Motion Stefan Nordin
Stefans förslag är att SGSK ska verka för att 8-startsregeln ändras till att en 
hund som uppnått 1 ökl ska ges fritt antal starter i skl under 2 år i linje med 
de Norska reglerna. Styrelsen har redan detta uppdrag från förra årsmötet och 
anser därmed motionen besvarad. PEH formulerar i årsmötesunderlaget.

Förslag till verksamhetsplan
Sedan tidigare fastlagd och utlagd på hemsidan. Dock tas fjällträning bort och 



landskamp in.

Valberedningens förslag
Förslaget är nästan klart och läggs ut på hemsidan inom kort.

Dagordning årsmöte
Enligt stadgarna. Under övrigt tas Status RAS, Motion Stefan Nordin och nya 
stadgarna in.

Utskick
All information och handlingar inför årsmötet läggs ut på hemsidan och via 
mail-listan. 

VP
PEH och KÅG inventerar och samlar ihop dessa.

§ 11  Övriga frågor
Revision Stadgar
PEH har tagit fram ett färdigt förslag som han redogjorde för.
Beslutades att godkänna dessa och PEH skickar förslaget till SKK för 
godkännande/kommentarer. Förslaget skall också ingå i underlaget till 
årsmötet. 

Valpfoldern
Klara och går till Jane för att kunna skickas ut till uppfödarna - en folder/valp.

 
Honnörsdomare Anders Åslund
Anders är utnämnd till honnörsdomare och ska uppvaktas vid lämpligt tillfälle.

KF 2009
PEH redogjorde för motionerna. Beslutades att förkasta motionen om att flytta 
tillbaka KF till hösten. Beslutades att PEH ger Maria Köhler information om hur 
övriga motioner skal hanteras utefter de diskussioner som förts
AK söker ekonomiskt bidrag från SKK.

§ 12  Avslut/nästa möte
Ordinarie styrelsemöte 6:e juni i Orsa.

Vid protokollet

Kjell-Åke Gerdin
Justeras: 

Peter Hoyer 
              Kristina Edh


